
 

 

 

Emlékeztető 

a BME Építészmérnöki Kar Hallgatói Képviselet 

2016. 09. 12. 19:00-kor tartott rendes üléséről 

Jelen van (késett kimentéssel): Balázs Anna, Daku Dávid, Gulyás Eszter, Hernády Gergely, 

Horváth Bálint, Komonyi Dániel, Kristály Márton, Nagy László, Németh Péter, Patai 

Boglárka, Somhegyi Balázs, Suhajda Richárd, Tarnóczi Eszter, Vidák Miklós (50p) 

Kimentéssel hiányzik: Daku Dávid, Józsa Katalin 

Vendég: Álmosdi Donát, Bánkuti Eszter, Bielik Judit, Bönde Tamás, Dóka Antal, Filep 

Richárd, Gácsi Zsuzsanna, Kozák Ágnes, Lanczki Eszter Zsófia, Pénzes Laura, Szabó Péter 

Róbert, Torda Viktória, Török Lili 

A Hallgatói Képviselet jelenlevő tagjai nyilatkoznak, hogy képviselői mandátumuk érvényes, 

kizáró ok az ülés időpontjában nem áll fent. 

Napirend előtt 

Álmosdi Donát, Torda Viktória és Kozák Ágnes a szervező csapat képviseletében 

ismertették a 2016-os Szakmai Napok programtervezetét. 

Gácsi Zsuzsanna, Kozák Ágnes, Torda Viktória és Szabó Péter Róbert távoztak. 

1. Elnöki beszámoló 

1.1. Balázs Anna elmondta, hogy kihirdetésre került a 2016. évi Tisztújítás. 

1.2. Balázs Anna elmondta, hogy Vidák Miklós a legutóbbi egyetemi hallgatói képviseleti 

ülésen Markovics Petrát kérte fel, mint EHK delegált, a Szavazási Bizottságba. 

1.3. Balázs Anna beszámolt, hogy véglegesítésre került a Gólyabál időpontja, mely így 

november 11-én kerül megrendezésre. 

1.4. Balázs Anna tájékoztatott, hogy a Képviselet szeptember 28-án a Gazdaság- 

Társadalomtudományi Kar Hallgatói Képviseletével ismerkedési esten vesz részt. 

1.5. Balázs Anna jelezte, hogy a Kari Tanulmányi Bizottság által elbírálásra kerültek a 

kedvezményes tanulmányi rend iránti kérelmek. 

1.6. Balázs Anna ismertette a legutóbbi Elnöki Értekezleten elhangzott főbb napirendi 

pontokat. Balázs Anna elmondta, hogy a Bercsényi 28-30 Kollégium konditerme 

használatának módja a korábbi rendszer szerint mehet végbe. Balázs Anna 

tájékoztatott, hogy a kollégiumi internetszolgáltatásokkal kapcsolatos fejlesztések nem 

haladtak előre. 



 

 

 

1.7. Balázs Anna elmondta, hogy jelezte a Képviselet és a hallgatói öntevékeny csoportok 

igényeit a gödi egyetemi üdülő 2016/17 tanévi foglaltságával kapcsolatban. 

1.8. Balázs Anna beszámolt, hogy részt fog venni a Hallgatói Önkormányzatok Országos 

Konferenciájának következő közgyűlésén. 

1.9. Balázs Anna tájékoztatott, hogy még nem készült el a Képviselet pályázati 

hirdetményeinek véleményezése a Kancellária - Jogi Igazgatóság által. 

1.10. Balázs Anna ismertette a 2016. évi Gólyatáborban készített képek közzétételének 

módját. 

1.11. Balázs Anna tájékoztatott, hogy az elmúlt időszakban több alkalommal Stratégiai 

Bizottság keretein belül megbeszélést folytatott a Képviselet egyes tagjaival a HK 

hosszútávú céljaival kapcsolatban. 

1.12. Balázs Anna előterjesztette az internetszolgáltató személyzet bérezési javaslatát a 

2016/17 őszi félévre, amelyet a Képviselet 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellett 

elfogadott. 

1.13. Balázs Anna emlékeztette a Képviselet tagjait a Hallgatói Képviselet közösségi 

ösztöndíj pályázathoz szükséges beszámolók feltöltési határidejére. 

1.14. Balázs Anna ismertette a legutóbbi Dékáni Tanácson elhangzott főbb napirendi 

pontokat. 

1.15. Balázs Anna tájékoztatott, hogy Daku Dávid jelenleg is dolgozik a Képviselet a ÉPK  

Hallgatói Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításán. 

Vidák Miklós megérkezett. 

2. EHK beszámoló 

2.1. Vidák Miklós elmondta, hogy az Egyetemi Hallgatói Képviselet rendezvényeinek 

költségvetésével foglalkozik. 

2.2. Vidák Miklós tájékoztatott, hogy a BME Printer Nonprofit Kft. az E épületbe költözött, 

továbbá a fénymásoló szalon szolgáltatásai és nyomdai szolgáltatások külön 

gazdálkodó szervként működnek tovább. 

2.3. Vidák Miklós elmondta, hogy az elmúlt időszakban a különeljárási díjak összegével 

kapcsolatos egyeztetéseken vett részt. 

2.4. Németh Péter beszámolt, hogy a Hallgatói Önkormányzatok Országos Konferenciája 

új munkacsoportot alakít a felsőoktatási intézmények kollégiumai helyzetének 

javításáért. 



 

 

 

3. Oktatási beszámoló 

3.1. Gulyás Eszter ismertette a Külső Oktatási Bizottság álláspontját az egyes különeljárási 

díjak összegével kapcsolatban. 

3.2. Gulyás Eszter tájékoztatott, hogy közzétételre került a 2016/17 őszi félévi zárthelyi 

ütemterv. 

3.3. Gulyás Eszter beszámolt, hogy a 2016-os Önkéntes Nap koordinátorainak 

beosztásával probléma adódott, melyet később a főszervezővel egyeztetve megoldott. 

4. Juttatás-térítési beszámoló 

4.1. Tarnóczi Eszter beszámolt, hogy befejeződött a 2016/17 őszi féléves Rendszeres 

szociális ösztöndíj pályázatok személyes bemutatása. 

4.2. Tarnóczi Eszter elmondta, hogy az elkövetkezendő időszakban Belső Juttatási 

Bizottságot tart. 

5. Gazdasági beszámoló 

5.1. Suhajda Richárd elmondta, hogy elkészítette a Tisztújítást követő szakmai hétvége 

költségvetését. 

5.2. Suhajda Richárd beszámolt, hogy felkereste a Képviselet irodájában található 

nyomtató márkaszervízét, így kijavították a felmerülő hibákat. 

6. Kollégiumi beszámoló 

6.1. Németh Péter ismertette a legutóbbi Belső Kollégiumi Bizottságon tárgyalt napirendi 

pontokat. 

7. Közéleti beszámoló 

7.1. Somhegyi Balázs elmondta, hogy a 2016. évi Gólyabál főszervezői pályázatára egy 

pályázat érkezett be. A pályázó Berkeszi Balázs, akit a Képviselet 12 igen, 0 nem és 0 

tartózkodás mellett elfogadott. 

7.2. Balázs Anna előterjesztésére a Képviselet 12 igen, 0 nem és 0 tartózkodás mellet 

Patai Boglárkát választotta a 2016-os Építész Szakmai Napok főszervezőjének. 

7.3. Dóka Antal elmondta, hogy a Gólyabál szervezői csapata az elmúlt időszakban a 

rendezvény tematikájának és fellépőjének kiválasztásával foglalkozott. 



 

 

 

7.4. Somhegyi Balázs tájékoztatott, hogy elkészítette a 2016/17 őszi félévi Bercsényi 28-30 

Kollégium helyiségeiben tartandó rendezvények listáját. 

7.5. Somhegyi Balázs elmondta, hogy az elmúlt időszakban az Összegyetemi Kari Napok 

szervezésével foglalkozott. 

8. Öntevékeny köri beszámoló 

8.1. Patai Boglárka elmondta, hogy az elmúlt időszaban minden hallgatói öntevékeny 

csoport elkészítette a félév eleji adminisztrációs teendőit. 

8.2. Patai Boglárka tájékoztatott, hogy az elkövetkezendő időszakban minden hallgatói 

öntevékeny csoport vezetőjével egyeztetni fog a 2016/17 őszi féléves célokról. 

8.3. Patai Boglárka beszámolt, hogy szeptember 20-án Öntevékeny köri gyűlést tart. 

9. Senior Kör beszámoló 

9.1. Kristály Márton elmondta, hogy a Kör tagjainak gyűlést fog tartani az elkövetkezendő 

időszakban. 

9.2. Kristály Márton tájékoztatott, hogy összesítő táblázatot készített a seniorok számára, 

amelyben adminisztrálni kell a tankörök 2016/17 őszi féléves találkozóit. 

9.3. Kristály Márton beszámolt, hogy az elkövetkezendő időszakban Utánpótlás 

Bizottságot tart. 

10. HSB delegált beszámoló 

10.1. Komonyi Dániel elmondta, hogy az elmúlt időszakban a 2017-es Építész Sítábor 

kapcsán folytatott egyeztetéseket. 

10.2. Komonyi Dániel tájékoztatott, hogy a Bercsényi DSK és a Bercsényi Kondi Kör 

öntevékeny körök jövőbeni céljaival kapcsolatban egyeztet Patai Boglárkával. 

11. PR beszámoló 

11.1. Horváth Bálint elmondta, hogy Józsa Katalin társaságában egyeztetett Kovács 

Fruzsinával a Kari Papír jövőjéről és céljairól, illetve szerkesztőség alakításáról. 

12. Egyéb beszámoló 

12.1. Horváth Bálint elmondta, hogy egyeztet Vörös Tamással és Pataki Bálinttal a Gödör-

projekt hallgatói ötletpályázatra beérkező pályázatok bírálásáról. 



 

 

 

A következő rendes ülés időpontja 2016. 09. 19. 19:00, helye: BME K. épület III. emelet 23., 

a Hallgatói Képviselet irodája. 

Budapest, 2016. 09. 12. 

 Jegyzőkönyvvezető: Ülésvezető: 

 Horváth Bálint Balázs Anna 

 Elnök 

Hat. Szám Előterjesztés Eredmény 

97./2016. 
Internetszolgáltató személyzet 
bérezése a 2016/17 őszi félévben 

11 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

98./2016. 
2016. évi Gólyabál főszervezője: 
Berkeszi Balázs 

12 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

99./2016. 
2016. évi Szakmai Napok 
főszervezője: Patai Boglárka 

12 igen 0 nem 0 tartózkodás elfogadva 

 


